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Spørgsmål nr. S 173 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til:  

Dato: 5. november 2021 

Stillet af: Kristian Thulesen Dahl (DF)  

Mener ministeren, at det er vigtigt, at man har en åben dialog med 

lokalsamfund, der skal huse asylcentre og at man har åbenhed omkring nye 

beboere på disse centre, samt at man sikrer, at borgerne i lokalsamfundet får 

de nødvendige tilbud fra myndighederne, så de kan føle sig trygge og – hvis 

ministeren kan svare bekræftende herpå – hvorfor er det så ikke tilfældet i 

forbindelse med asylcentret i Sandvad, hvor mange lokale borgere er utrygge 

og føler sig ført bag lyset, efter det er kommet frem i medierne, at der findes 

personer med alvorlige domme for vold og sædelighedsforbrydelser blandt 

de 13 nye beboere, som snart forventes at flytte ind på centret?  

(Spm. nr. S 173). 

Begrundelse 

Ingen. 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Thulesen.Dahl@ft.dk 

og til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

 

Offentligt
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